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Til bestyrelsesmedlemmerne i ”Nr. Vedby skole & Børnehus”  

Referat BESTYRELSESMØDE    

3. november ´22 (kl. 17.00 – 19.30)  
- Fraværende: Rasmus, Rikke Due (Signe deltager som suppleant)  
- Kommentar til dagsorden: ingen  
- Godkendelse af referat fra sidste møde: begge referater godkendes og underskrives af bestyrelsen.  

  

Kortere orienteringspunkter (ca. ½ time)  

 

1. Kort nyt fra formand og ledelse (Meddelelse-bog senere! Brandøvelse + ActionCards + 
Udv.samt.)  

Kort orientering om dagsordenens struktur.  

Meddelelsesbogen, vi regner med at den skal tages i brug fra omkring årsskiftet. Brandøvelsen 

gik godt, der er få punkter der skal ændres i ActionCardet. Der skal laves beredskabsplaner for 

strømnedbrud.  

Kvalitetsrapporten er udskiftet med skole udviklingssamtaler  

Der har været tilsyn i Børnehuset. Rapporten er kommet retur og skal læses igennem inden 16. nov. 

Prøvetilmelding skal ske inden 1. december.  

Autisme afdelingen er i gang med HUP´erne. ST 

orienterer om renovering af fysiklokalet.  

  

2. Kort nyt fra elevrådet  

Elevrådet planlægger en trivselsdag den 3. marts – Høvdingbold dag.  

I det Kommunale elevråd er Nørre Vedby repræsenteret i udvalg, der skal stå for fælles arrangementer på 

tværs af kommunen.  

Thea og Ellen deltager i landskonference i Aarhus.  

  

 3.  Kort nyt fra personalet  

Orientering om TVAIS, der er positive tilbagemeldinger fra elever, personale og forældre. Børnehuset 

fortæller om deres besøg i TVAIS-ugen. Autismeafdelingen melder positivt tilbage på TVAIS.  

Motionsdagen blev afholdt fredag før ferien. Dagen blev delt i to – løb og aktiviteter  

Autismeafdelingen har været på virksomhedsbesøg på Møn bolsjer. Det var en positiv og lærerig 

oplevelse.  

På skolehjemsamtalerne tales der i denne omgang om trivsel. Der afholdes pt. også en del sociale klasse 

arrangementer.  

Børnehuset planlægger pt. julearrangementer – julefest, julemandsbesøg og julefrokost. Børnehuset 

får besøg af patruljevogn her i november.  

    



 

 

Til drøftelse, og evt. beslutning (ca. 2 timer)  

 

Ca. kl. 17.30:  

  

4. Indskrivning til næste skoleår – kort orientering (Mette)  

På mandag den 7. november er der indskrivning til kommende års 0.kl. Det er muligt at den nye 0. klasse 

kan blive på 14 elever, pga. 5 frit valgs elever. ST informerer om et lovforslag ang. at sænke grænser for 

klassestørrelse fra 28 til 26 elever.  

5. Køkken i Ønskeøen – kort orientering (Mette)  

Der er blevet bevilliget ca. 750.000 til renovering af køkken i Børnehuset. Det er Ejendomsenheden der 

står for renoveringen. Der kommet et skriv til forældrene i Børnehuset om, at vi forventer at være klar 

madordningen 01-04-2023.  

6. ”Multifunktionel jordfordeling” – kort orientering (Rasmus)  

Peter og ST overtager punktet. ST orienterer om baggrunden for at skolen kan benytte et stykke jord syd  

for skolens matrikel. Peter orienterer om at der, på vegne af bestyrelsen, er der lavet et skriv til 

kommunen, om landsbyordningens ønske af brugsret af dette jordstykke.   
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Bestyrelsen drøfter muligheder for anvendelse.  Forslag om at gå i dialog med Nordvestfalsters Forum.  

7.   Regnskabsrapporten november (Steen)  

ST orienterer om budgettet for 2022. Bilag udleveret. ST informerer om at det pt. ser ud til at vi styrer 

efter, at vi laver et overskud på omkring 500.000.  

  

Ventepunktet blev drøftet:  

Det drøftes hvornår bestyrelsen kan invitere NVF til et møde. Vi inviterer Anne Cathrine til næste møde 

den 12/12-2022.  
 Ca. kl. 18.00:  

Pause – med lille anretning (Daniel Pfeffer)  
Ca. kl. 18.20:  

  

  

8. Elever på skolen – før kl. 07.50: Morgentilsyn?  
      Fortsættelse af pkt. fra sidst. I dag afsøger vi løsninger.  

  Drøftelse af handlemuligheder i forhold til punktets overskrift.   

Dilemmaet er at nogle familier betaler for SFO-elevplads mens andre elever bliver sat af før kl. 7.50 uden 

SFO tilsyn.  

  Det er muligt at tilkøbe kun morgen SFO for 598 kr. pr. måned.  

Forslag om at dørene til skolen først kl. 7.40, hvor den første skolebus ankommer. ST pointere at det er 

forældrenes eget ansvar, når deres barn opholder sig på skolen fra kl. 7.40 til 7.50. OBS på hvordan 

skolepatruljen kan få fat i deres udstyr. Der laves et nyt skriv til forældrene, hvor der henvises til 

sikkerheden i forhold brand mm. Og at det er muligt at tilkøbe et morgen SFO-plads. Forslaget er besluttet 

af bestyrelsen.  

    

9. Taxakørsel – nu både Vognmandens og skolens ansvar (Oplæg fra Maja og Steen)       

Skolen vil efterspørge en holdning hos bestyrelsen.  



 

Steen informerer om indholdet i kontrakten, der er lavet med vognmanden, og om udfordringer der er 

afledt at samkørsel af børn med autisme. Det er som udgangspunkt forvaltningen, der afgør typen af 

kørsel. Skolen har efterlyst principper for hvordan kørslen tildeles.  

Efter et møde, der blev afholdt i oktober mellem skole og forvaltning, er det blevet påpeget over for 

skolen at hvis der er udfordringer med kørslen for skolens elever, er det skolen der beslutter hvordan det 

løses og som betaler løsningen. Dette ser skolen en del udfordringer med og vil derfor bede bestyrelsen 

om at forholde sig til dette.  

Bestyrelsen drøfter handlemuligheder og et evt. forslag til skriv til forvaltningen fra bestyrelsen.   

Forslag om at udarbejde et svar til forvaltningen om at vi som skole ikke kan løfte kørselsopgaver, da det 

vil betyde en forringelse af vores undervisningstilbud. Dog i særlige tilfælde kan vi som skole afhjælpe en 

pæd. udfordring for enkelte elever.  

Forslag om at ledelsen retter henvendelse til forvaltningen, og fortæller om bestyrelsens bekymring og 

ønsker at komme i dialog med forvaltningen om denne problematik. Dette forslag er vedtaget af 

bestyrelsen.  

      

  
 Ca. kl. 19.20:  

  

10.   Eventuelt.  

  

  

                                            ---------------------------------------------------  
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Ventepunkter:     

Besøg af ACW: Samarbejdet med NVF  


